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OMSCHRIJVING/
NUMMER RAADSVOORSTEL

BESLUIT

1 Opening De voorzitter opent de vergadering.

2 Spreekrecht voor het publiek Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht.

3.1 Vaststellen agenda De voorzitter trekt de VVD-fractie bij trekking stemcijfer. Hiermee mag de VVD beginnen met 
de beraadslagingen. 

De aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg-Heunweg en nieuwe basisschool worden 
integraal behandeld bij de kadernota 2020-2023, agendapunt 6.1. De spreektijd wordt verruimd 
naar 7 minuten.
 
De financiële stukken van BHIC, Veiligheidsregio Brabant-Noord, ODBN en Regionale 
Ambulancevoorziening (RAV) Brabant Midden-West-Noord zijn hamerstukken. 

De agenda wordt conform bovenstaande wijzigingen vastgesteld.
3.2 Vaststellen advieslijst / actualiseren 

voortgangslijst
Zowel de advieslijst van de Commissie Ruimte van 16 mei als de advieslijst van de Commissie 
Bestuur & Samenleving van 23 mei worden ongewijzigd vastgesteld.

De voortgangslijst wordt geactualiseerd: 
- Kredietvoorstel aanschaf nieuwe huurwoonwagen Driesedam/stand van zaken 

verhuurderspositie Woonwijze Olmenlaan: de wethouder verwacht de raad begin 
volgende week hierover te kunnen informeren.

Wethouder van de Ven:
- Zwaluw V.F.C.: Wethouder Van de Ven informeert de raad voor 1 juli aanstaande.
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Wethouder Van Woesik:
- Ontwerpbestemmingsplan N65: Wethouder Van Woesik geeft aan dat de bijeenkomst van 

de stuurgroep van 19 juni verplaatst is na het zomerreces, een definitieve datum is nog 
niet bekend.

Burgemeester van de Mortel:
- Bestemmingsplan buitengebied Haaren: de burgemeester zegt toe de raad hierover nog 

voor het weekend te informeren.
4.1 Mededelingen vanuit de commissie Er zijn geen mededelingen. 

4.2 Mededelingen vanuit het college Wethouder Van de Ven: 
- Motie bemiddeling conflict Avulo is ingehaald door de tijd. Op 17 juni hebben 33 

vrijwilligers aangegeven hun werkzaamheden per 1 juli te beëindigen. Voor de suggestie 
van D66, om als fractievoorzitters aanwezig te zijn bij een gesprek hebben zowel het 
bestuur als de vrijwilligers geen behoefte. De wethouder heeft de bestuursvoorzitter ter 
overweging meegegeven om zijn positie ter beschikking te stellen. De continuïteit van 
Avulo wordt, gezien de subsidievoorwaarden, nauwlettend gevolgd. 

- Overlast processierupsen: voor de bestrijding hiervan zijn zowel nestkasten als 
bestrijdingsmaatregelen ingezet, hetgeen kan leiden tot discussie bij de inwoners. De 
financiële consequenties hiervan worden in bestuursrapportage II-2019 inzichtelijk 
gemaakt. Om de processierups te bestrijden is een verzoek van een inwoner ontvangen om 
een monumentale eikenboom in Vught te mogen kappen. Dit willen we zoveel als 
mogelijk voorkomen. 

- Inzameling glas en blik: blik wordt voortaan ingezameld bij het plastic en de 
drankkartons. Bewoners ontvangen hierover schriftelijk bericht. Daarnaast wordt dit 
kenbaar gemaakt in Het Klaverblad. De inzameling van glas blijft ongewijzigd. 
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5 Ter opiniëring Er zijn geen stukken. 

6 Ter advisering

6.1 Kadernota 2020-2023 VVD: de meicirculaire is nog niet verwerkt in de kadernota, maar geeft geen 
rooskleurig vooruitzicht. Het tekort van € 1,5 miljoen wordt met name veroorzaakt 
door Jeugd en Wmo. De fractie pleit ervoor dat het college een 
bezuinigingsdocument opstelt, waarin per voorstel wordt aangegeven wat de 
financiële en maatschappelijke consequenties zijn. Voor wat betreft de 
Omgevingswet wordt voorgesteld te wachten met de Omgevingsvisie en 
Omgevingsplan tot Haaren bij Vught is gevoegd, per 
1 januari 2021. 

Nieuwe basisschool 
De VVD-fractie is niet gecharmeerd van de toonzetting van de ontvangen mails 
waarin de directie van de basisschool aangeeft dat het krediet van € 180.000 voor 
aanpassing van het gebouw Lidwinastraat onvoldoende is, zonder enige financiële 
onderbouwing. Wettelijk gezien hoeft dit pas betaald te worden in 2020. 

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
Op 11 oktober 2018 is een motie aangenomen waarin verzocht werd onder andere te 
kijken of er een tweede fietsbrug gerealiseerd kon worden. De bijdrage van 
€250.000 is, bovenop de al eerder toegezegde bijdrage van € 575.000, veel geld. 
Maar de fractie vindt de investering meer dan waard, omdat hiermee eindelijk de 
verkeersveiligheid verbeterd wordt. 

Bespreekstuk
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CDA: vindt de financiële cijfers dramatisch en spreekt van een ernstig 
tekortschietend financieel beheer door het college. De waarschuwingen en oproep 
tot een financieel degelijk beleid werden weggewuifd. Waar de 
programmabegroting 2019-2023 eerder een cumulatief positief resultaat van € 8,8 
miljoen liet zien, is er na de meicirculaire een cumulatief tekort van € 6,2 miljoen 
ontstaan. Er zijn begrotingstekorten voor de komende jaren die wettelijk niet zijn 
toegestaan. Dit vraagt om een dringende bezuinigingsopdracht. Waar denkt het 
college geld voor de fietsbrug, Battle-Axe, Zuiderbosschool en sociale woningbouw 
vandaan te halen?

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
In het proces is eerder, door getreuzel, een bedrag van € 700.000 aan subsidie 
verloren gegaan. Door de wethouder is destijds aangegeven dat gemeente Vught niet 
meer zou bijdragen aan de fietsbrug. Voor het totaalplan is een bijdrage van 
€825.000 nodig. De fractie is van mening dat gemeente Vught meer betaald voor dit 
plan dan de gemeente Den Bosch, terwijl de fietsbrug op het grondgebied van Den 
Bosch ligt. De fractie vindt de oplossing voor een tweede fietsbrug heel goed, maar 
heeft moeite met de Vughtse bijdrage. 

Nieuwe basisschool
De fractie sluit zich aan bij de woorden van de VVD en noemt de manier waarop de 
directie druk uitoefent op de gemeenteraad om extra geld te krijgen vreemd. 

PvdA-GL: De kadernota is een optimistisch stuk, maar kan de financiële problemen 
niet onderkennen. Het overgrote deel van het tekort wordt veroorzaakt door het 
sociaal domein. De fractie vindt meer informatie hierover, in de vorm van een 
verslag, wenselijk. De overschotten in de algemene reserve kunnen deels worden 
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ingezet voor de incidentele tekorten van nu. PvdA-GL wordt niet enthousiast van de 
brug bij het Isabellaveld omdat het een forse investering is. 
De fractie noemt het nieuw beleid dat er aankomt (woningbouwprogramma, 
armoederegeling, regionale energie strategie, natuurspeeltuin, Battle-Axe en 
Zwaluw VFC) positief. 
Een goed idee om naar de bestaande uitgaven te kijken, maar we spreken liever van 
een ombuigingsdocument om ook naar extra inkomsten te kijken. We vragen het 
college te kijken naar de mogelijkheden voor een lokaal preventieakkoord, met 
bijbehorende financiële consequenties. Minder positief is de fractie over de 
meicirculaire, waarbij ze zich hindert aan de btw-compensatie die niet ingeboekt 
mag worden. 
 
Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
Hierover is al voldoende gesproken. De fractie kan zich vinden in voorliggend 
voorstel. 

Nieuwe basisschool
De manier waarop de directie van de school met de gemeenteraad communiceert is 
niet handig. De school is er en we weten niet of het wel een goed idee is om ouders 
en kinderen in onzekerheid te laten zitten. We nemen het voorstel mee terug naar de 
fractie en kijken in de gemeenteraad verder. 

D66: De kadernota gaat over wat we willen bereiken. Het ombuigingsdocument 
spreekt ons ook aan. De meicirculaire laat zien dat er een probleem is. Het 
meerjarenperspectief is negatief. Als dat zo doorgaat krijg je van de provincie geen 
goedkeuring. Er is een behoorlijk tekort op de korte termijn, terwijl er verschillende 
investeringen worden aangekondigd. Je moet naar alle uitgaven kijken om te 
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bezuinigen, ook naar zaken die al ingeboekt staan. Hoe komen we tot een sluitende 
begroting? We denken graag mee hoe we dat gaan doen. 

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
Kan het college met de gemeente ’s-Hertogenbosch afspreken om het groen te 
compenseren? Eindelijk komt er een oplossing voor de verkeersonveilige situatie 
voor fietsers. De fractie blijft de financiële verdeling voor Vught onevenredig 
vinden. 
Nieuwe basisschool
De fractie heeft op 6 juni tegen het plan van scholen gestemd, gezien de 
voorgeschiedenis. Goede onderwijshuisvesting is van belang, maar welk signaal 
geef je af als je het benodigde krediet hiervoor een jaar eerder dan nodig is al 
toezegt. Waarom een jaar eerder?  
 
GB: Complimenten aan de organisatie voor de opmaak. De kadernota is minder 
positief dan andere jaren en de uitwerking naar de programmabegroting wordt nog 
een uitdaging. Met name de grote dossiers zoals Rijksinfra, sociaal domein en de 
sterk wisselende bijdrage gemeentefonds zijn van grote invloed op onze financiële 
positie. Daarnaast is het ook het gevolg van nieuw beleid en aanpassing van 
bestaand beleid. De fractie sluit zich aan bij het verzoek van de VVD voor een 
ombuigingsdocument. Dan kan de raad goede keuzes maken. De jaarrekening is 
positief en daarmee vangen we het tekort op. We zien graag prioriteit voor 
infrastructurele projecten met betrekking tot de N65 ten opzicht van andere 
projecten. 

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
De fractie is blij met de tweede fietsbrug. Een goede ontvlechting van fiets- en 
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autoverkeer. Het voorstel kent een groot draagvlak. De gevraagde bedrag van 
€825.000, is fors. Terugrekenend betekent het een bijdrage van 20% voor Vught. 
Het is voor Vught van groot belang. De fractie kan instemmen met het voorstel en 
vraagt of deze bijdrage nog gedekt kan worden uit het Fonds Bovenwijkse 
voorzieningen. 

Nieuwe basisschool
De fractie is teleurgesteld over de communicatie vanuit de directie van de school. 
Het college heeft gehoor gegeven om de school op te nemen in het plan van scholen 
2020- 2023. Voorgesteld wordt om al eerder dan nodig is het krediet van € 180.000 
te verstrekken. Heeft het college bij het beschikbaar stellen van de locatie een 
toezegging gedaan over de gevraagde investering? 

SP: De kadernota laat een sterk negatief saldo zien. Als reden wordt het sociaal 
domein genoemd. Waarom wordt infrastructuur niet genoemd bij grote projecten? 
Over deze kadernota valt niet veel zinnigs te zeggen. We weten niet hoeveel we 
kunnen uitgeven. Veel bedragen zijn nog niet duidelijk. We zijn blij met een 
ombuigingsdocument, maar deze kadernota kan van de agenda af. Je kunt een 
negatief voorstel niet vaststellen.

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
De extra bijdrage van € 250.000 is te veel. Kan het college niet terug om te 
heronderhandelen?  

Nieuwe basisschool
Wij hebben om de begroting gevraagd. Vervolgens is de bewuste mail rondgestuurd 
en daar hebben wij niet om gevraagd. De begroting viel tegen. € 180.000 is prima, 
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maar er hoeft niets bij. 

Wethouder Van de Ven: Ik hoor wisselende geluiden over de kadernota. Het 
meerjarenperspectief is niet rooskleurig. Vught zit niet in zwaar weer. We hebben in 
Vught scherp begroot en dan moet je niet terugkrabbelen bij een tegenvallende 
meicirculaire. We konden de tegenvallers opvangen totdat we een brief van de 
provincie kregen met de nieuwe regels voor het inboeken van het btw-
compensatiefonds. Anders konden we alles betalen. Het college presenteert een 
sluitende begroting. We vragen de raad om richting te geven in de keuzes. Richting 
de begroting presenteren we een ombuigingsdocument om de raad te helpen in het 
maken van keuzes (toezegging).

Wij moeten een structureel sluitende begroting over 4 jaar presenteren aan de 
provincie. Onze structurele uitgaven moeten we dus dekken. De kadernota is 
conform de richtlijn van de provincie. 

Nieuwe basisschool
De gemeente is verplicht om huisvesting te bieden. We hebben afgesproken om een 
locatie eerder beschikbaar te stellen zolang er geen kosten zijn voor de gemeente. 
De school betaalt dus nu huur aan de gemeente. Wij zijn verplicht om in 2020 het 
gebouw gereed te maken. We doen het nu eerder omdat we het uiteindelijk toch 
moeten doen. Een vorm van een bouwdepot is wel mogelijk.

Aanvraag bijdrage tweede fietsbrug rotonde Postweg- Heunweg 
De raad heeft twee moties meegegeven om met een betere oplossing te komen voor 
de fietsers bij de rotonde. Die moties worden nu uitgevoerd. Er komt een tweede 
fietsbrug en fietsverkeer wordt zoveel mogelijk gescheiden van gemotoriseerd 
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verkeer. Daarmee is er ook ruimte voor de turborotonde en dan is er ook minder 
conflicterend verkeer. Het verlies van de subsidie was een zege voor dit project. 
Daardoor is er een nieuw plan gekomen en heeft elke partij gekeken wat ze konden 
bijdragen.  

Wethouder Heijboer: Er komt geen apart verslag sociaal domein. De cijfers zijn 
integraal opgenomen in het jaarverslag. Volgende week komt er schriftelijk 
antwoord op het preventie-akkoord (toezegging).

Wethouder Pennings: Uiterlijk 2024 moeten alle gemeenten hun omgevingsvisie 
op orde hebben en uiterlijk 2029 moeten alle bestemmingsplannen omgevormd zijn 
in de omgevingsvisie. 
De gemeente Vught draagt € 466.00 bij aan de fietsbrug bij Isabella. De helft is 
onderdeel van de Ruimte-voor-Ruimtemiddelen en de ander helft komt uit het Fonds 
Bovenwijkse voorzieningen. Voor Battle-Axe mogen we ook de Ruimte-voor-
Ruimte middelen gebruiken binnen twee jaar. 

2e termijn: 
VVD is blij met de beantwoording van het college en het beeld is duidelijk wat 
betreft de oorzaak van het tekort. Goed dat alle fracties de vraag om een 
ombuigingsdocument onderschrijven. 

CDA: Het college heeft de raad uitgenodigd om richting te geven aan de oplossing 
rond de problematiek die ontstaan is door de meicirculaire. Goed dat er een 
ombuigingsdocument komt. We willen het college vragen om de lange termijn 
ontwikkelingen voor de balans mee te nemen. De wethouder is te optimistisch over 
de huidige kadernota.
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PvdA-GL: Jammer dat er geen verslag sociaal domein komt. De fractie is blij met 
de toezegging van de wethouder dat we een sluitende begroting krijgen. Bij het 
ombuigingsdocument moeten we daar samen met het college naar gaan kijken. Bij 
de fietsbrug heeft het creëren van een verkeersveilige situatie prioriteit.

D66: Kom met een vooruitstrevend ombuigingsdocument. De ozb willen we liever 
niet verhogen. Geen heilige huisjes. Het wordt een grote uitdaging.  

GB: Kunnen de kosten voor de fietsbrug ook uit het fonds Bovenwijkse 
voorzieningen? De verkeersveiligheid voor iedere fietser staat voorop. Alles voor 
infrastructurele projecten voor de N65 heeft voorrang. We wachten het 
ombuigingsdocument af.

SP: We wachten af op het ombuigingsdocument.

Wethouder Van de Ven: In het MOR staan verschillende reguliere projecten en als 
we die uitstellen levert dat een voordeel op. Dat nemen we mee in het 
ombuigingsdocument. We kijken het fonds Bovenwijkse voorzieningen voor de 
fietsbrug. In het ombuigingsdocument komen geen heilige huisjes en beschrijven we 
de gevolgen.

6.2 Bestuursrapportage I-2019 CDA: alles al gezegd bij de behandeling van de kadernota. Geen verdere 
opmerkingen. Hamerstuk.

PvdA-GL: Er is een zaak dat opvalt: € 20.000 extra voor plastic zakken. De fractie 
is blij om te zien dat de Vughtse inwoner zijn afval scheid. Maar waarom die extra 
zakken? Hamerstuk.

Hamerstuk
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D66: De extra kosten voor leegstand gebouwen viel op. Er is genoeg input voor het 
ombuigingsdocument. Hamerstuk.

GB: Lay-out kan beter. Hamerstuk. 

SP: terugkomend op de processierups. We zien graag tips voor burgers hoe hiermee 
om te gaan. Hamerstuk.

VVD: Hamerstuk.

Wethouder Van de Ven: De opmerkingen over de lay-out nemen we mee. De tips 
voor de processierups staan op de site van de gemeente. De plastic zakken worden 
veel gebruikt. Alle gemeenten gebruiken deze zakken en die hebben er geen 
problemen mee.

6.3 Jaarrekening en jaarverslag 
2018

PvdA-GL: De overgebleven € 1,2 miljoen kunnen we goed gebruiken. Zonder 
kengetallen is er weinig over te zeggen. Dat bespreken we in de Auditcommissie. 
Wel jammer dat er geen apart verslag over het sociaal domein komt. Hamerstuk.

D66: Blij met resultaat van € 1,2 miljoen. Er is al uitgebreid gesproken over de 
uitdagingen voor de komende jaren. We moeten ook naar de inkomstenkant kijken. 
Hamerstuk.

GB: We zijn blij met het positieve resultaat en kunnen instemmen met het voorstel. 
Hamerstuk.

SP: Wij zijn ook blij met het positieve resultaat. We moeten nog enkele zaken 

Bespreekstuk
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uitzoeken dus voorlopig bespreekstuk. 

VVD: 2018 was toch nog een goed jaar voor de schatkist. Het beleid moet ook 
effect hebben. Daar zijn geen indicatoren voor en dat gaan we aanpassen. Bij de 
huidige indicatoren staat alles er wel goed voor. Het was een prima jaar. Wel spijtig 
dat de accountant zijn zaken niet in orde heeft waardoor er geen verklaring is. 
Hamerstuk.

CDA: We zijn blij met het begrotingsoverschot. Wellicht is het document volgend 
jaar compacter en beter leesbaar. Hamerstuk. 

Wethouder Van de Ven: We werken aan nieuwe indicatoren. Het overschot is te 
verklaren door incidentele meevallers. De accountant heeft last van onderbezetting 
en daarom is de verklaring te laat. We gaan aan de provincie vragen wat de 
gevolgen zijn. 

6.4 Aanvraag bijdrage tweede 
fietsbrug rotonde Postweg- 
Heunweg

Dit agendapunt is besproken bij behandeling van de kadernota 2020-2023. Bespreekstuk

6.5 Nieuwe basisschool Dit agendapunt is besproken bij behandeling van de kadernota 2020-2023. Bespreekstuk

6.6 Jaarverslag 2018, 
jaarrekening 2018 en 
begroting 2020 Brabants 
Historisch Informatiecentrum 
(BHIC)

Hamerstuk

6.7 Zienswijze 
jaarverantwoording, 
resultaatbestemming 2018 en 

Hamerstuk
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programmabegroting 2020 
Veiligheidsregio Brabant-
Noord

6.8 Ontwerpprogramma- 
begroting ODBN 2020

Hamerstuk

6.9 Wijziging 
Gemeenschappelijke regeling 
Regionale 
Ambulancevoorziening 
(RAV) Brabant Midden-
West-Noord

Hamerstuk

7 Rondvraag en sluiting D66: Kunnen we meer informatie krijgen over het btw-compensatiefonds? 

Wethouder van de Ven: De gemeente kan btw compenseren uit dit fonds. Het Rijk 
houdt daar een pot voor apart. Als die pot niet leeg is, wordt het geld verdeeld over 
de gemeenten. De laatste jaren was er sprake van onderuitputting. De afgelopen 
jaren is er meer btw gecompenseerd. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.26 uur. 

Vastgesteld in de vergadering van de Gezamenlijke commissie van 5 september 2019

de commissiegriffier, de voorzitter,
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E. Verschuren                B. Doorenbos


